
Superior Court of Justice – CV-25-00030049-00CP - Sault Ste. Marie / Cour supérieure de justice – CV-25-00030049-00CP - Sault Ste. Marie

From CivilClaimsDocuments@ontario.ca <CivilClaimsDocuments@ontario.ca>

Date Mon 2025-12-29 1:35 PM

To mlepore@hotmail.com <mlepore@hotmail.com>

 1 attachment (430 bytes)

TRUST FRAUD LAW FRAMEWORK SCHEME LAWSUIT.pdf;

This is a message from the Superior Court of Justice regarding your case: **LEPORE et al v. GEORGETOWN TRUST et al.**

Your Statement of Claim, submitted through the Civil Claims Online Portal, has been filed with the Court. Attached to this email is your electronically issued Statement of Claim.

You should print the issued Statement of Claim for the purpose of service on the defendant(s) and also keep a copy for your records. You will not be able to access this document in your Justice Services Online account.

For more information, contact the court at:

Sault Ste. Marie

426 Queen St E, Sault Ste. Marie, ON, P6A6W2

Phone Number: (705) 945-8000

Commercial List matters are filed and heard at 330 University Av 9th fl, Toronto, ON, M5G 1R7.

For technical assistance, contact the Ministry of the Attorney General, Court Services Division's Contact Centre for Online Services at 1-800-980-4962, TTY 416-368-4202 or Toll Free number 1-833-820-0714.

Important: If you need to change a document that has been filed or an action that has been issued through the Civil Claims Online Portal you must take legal steps. You should review the *Rules of Civil Procedure* or contact the court.

This electronic transmission, may contain confidential information that may be exempt from disclosure under applicable law or court order, and are intended only for the use of the recipient(s) named above. Any distribution, review, dissemination or copying of the contents of this communication by anyone other than the intended recipient(s) is strictly prohibited. If you have received this communication in error, please notify the sender immediately by return e-mail and permanently delete the copy you have received.

We recommend that you save a copy of this email for your records.

Please do not reply to this email as this mailbox is not monitored.

Ceci est un message de la part de la Cour supérieure de justice concernant votre dossier :
LEPORE et al v. GEORGETOWN TRUST et al.

Votre Déclaration, soumise par l'intermédiaire du Portail en ligne pour les actions civiles, a été déposée à la Cour. Vous trouverez joint au présent courriel, votre Déclaration émis par voie électronique.

Imprimez-la pour la signifier aux défendeurs, et gardez-en une copie pour vos dossiers. Vous n'y aurez pas accès sur votre compte de Services de justice en ligne.

Pour en savoir davantage, veuillez communiquer avec la Cour au :

Sault Ste. Marie

426 Queen St E, Sault Ste. Marie, ON, P6A6W2

Numéro de téléphone : (705) 945-8000

Les causes qui figurent au rôle commercial sont déposées et instruites au 330, avenue University, 9e étage, Toronto, Ontario, M5G 1R7.

Pour obtenir de l'aide technique, communiquez avec l'InfoCentre de la Division des services aux tribunaux du ministère du Procureur général pour les services en ligne au 1-800-980-4962, ATS 416-368-4202 ou au numéro sans frais 1-833-820-0714.

Important: La modification d'un document déposé ou d'une action délivrée par le Portail en ligne pour les actions civiles nécessite des démarches juridiques. Pour en savoir plus, consultez les *Règles de procédure civile* ou adressez-vous à la Cour.

Cette transmission électronique peut contenir des renseignements confidentiels qui peuvent être soustraits à la divulgation en vertu de la loi applicable ou d'une ordonnance du tribunal, et est réservée à l'usage exclusif du (des) destinataire(s) nommé(s) ci-dessus. Toute distribution, révision, diffusion ou reproduction du contenu de cette communication par toute personne autre que le(s) destinataire(s) prévu(s) est strictement interdite. Si vous avez reçu cette communication par erreur, veuillez en aviser immédiatement l'expéditeur par retour de courriel et supprimer définitivement la copie que vous avez reçue.

Nous vous recommandons de conserver une copie du présent courriel dans vos dossiers.

Veuillez ne pas répondre à ce message, car les courriels reçus à cette adresse ne sont pas lus.